

## PROTOKOLL

### Närvarande:

Johan Yngveson, Håkan Sigurdsson, Cecilia Haglund, Daniel Henriksson, Greger Albertsson, Robert Justad och Martin Johansson

### § 21. Mötets öppnande

Ordförande Johan Yngveson förklarar mötet öppnat.

### § 22. Föredragningslista

Föredragningslistan godkänns.

### § 23. Val av justeringsman

Robert Justad valdes att justera dagens protokoll.

### § 24. Föregående mötes protokoll

Föregående protokoll godkänns.

### § 25. Kassörens rapport

Även om Sweden Rock inte genomfördes 2020 pga av Coronapandemin har föreningen fått in ersättningen på 23 500 kr.

Sölvesborg Mjällby Sparbank har sponsrat föreningen med 12 000 kr. Kommunens bidrag på 19 000 kr har också inkommit. LOK stödet på 10 400 kr har även det inkommit.

Ekonomin ser bra ut med 40 000 kr plus.

Planerade utgifter är 1800 kr för spån till blindingen, ca 15 000 kr för grus till vägen fram till markörgraven och 2475 kr för container till skolidrottsdag med skytte för Norje skola från SÄVE. SÄVE sponsrar transporten av containern och då sätter de upp en banderoll på containern. 30 skyltar som ska placeras kring skjutbanorna kommer också att köpas in samt märken till luftgevärsskyttet.

### § 26. Skjutbanecheferna

Extra nyckel till Kassunen finns hos Greger Albertsson och Daniel Henriksson. Hos Daniel Henriksson finns även ett extra vred.

Greger Albertsson ordnar extra nycklar av den lilla nyckeln.

Vid larm ringer larmföretaget först till Daniel Henriksson och svarar han inte ringer de till Greger Albertsson och svarar inte han heller ringer de till Håkan Sigurdsson.

- **Anläggningsstöd**

Föreningen är duktiga på att använda oss av stödet.

Greger Albertsson ringer och kollar kring att söka pengar från Ekubi.

- **Takläckage skyttegården**

Taket är fixat och sponsrat från Plåtslagare Lind. Vi anordnar en företagstävling längre fram med tre prispokaler till Plåtslagare Lind Cup.

- **Målning skyttegården**

Avvaktar tills vi har kollat bidrag till ny skjuthall.

## PROTOKOLL

- **Röjning växtlighet runt lokalen**

Planerar arbetsdag den 21/11 klockan 9.00 där blöt isolering tas bort kring läckan i Skyttegården. Ny dörr och ramp på korthållsbanan monteras och röja sly kring skjutbanorna. Johan Yngveson fixar ett dörrhandtag.

### § 27. Grenledarna

Mauser:

Säsongen är igång.

Gammalstorp vann serien stort.

Pratade kring att ha en provapåskjutning på 300 m för intresserade i föreningen. Söndagen 1/11 är en träningsdag på 6,5 banan. Efter träningen klockan 11.00-12.00 går det bra att prova på.

Korthållet är vilande.

Luftgevär:

Fungerar bra. Det är även ca 12-14 pensionärer som har börjat igen efter det ofrivilliga avbrottet i våras.

Planerar för luftgevärsskytte på tisdagen och onsdagen på Höstlov.

Greger Albertsson kollar vidare kring att köpa en Hjärtstartare för ca 15 000 kr.

### § 28. Vinterfältträffen

Planerar att som vanligt att genomföra Vinterfältträffen den 17/1. Tanken är att ha färre bord och färre kring varje bord. Fikat kommer att vara som vanligt. Det kommer däremot inte att vara någon prisutdelning på plats utan det delas ut pengapriser i stället.

Ansvariga för Vinterfältträffen är:

Banläggare Daniel Henriksson

Tävlingssekreterare Håkan Sigurdsson

Tävlingsledare Johan Yngveson

Kök Cecilia Haglund

Prisansvarig Greger Albertsson

### § 9. Sweden Rock Festival

Föreningen vet inget kring Sweden Rock 2021 på grund av Coronapandemin. Håkan Sigurdsson har pratat med medarbetar på kontoret och de är korttidspermitterade och jobbar 2 dagar/vecka.

### § 10. Övriga frågor

Håkan sätter upp skjutbanetillstånd och protokoll på 300 m och 50 m banorna.

Greger Albertsson ska på möte kring fortsättningen av SVIC (Svarta Led i centrum) tisdagen vecka 44.

## PROTOKOLL

Sölvesborgs Skytteföreningen är sura för att vi har gått bakom ryggen på dem när vi har pratat med Kommunen. När det bara handlar om att vi vill ha ett samarbete. Planerade att ha en träff med dem och kommunen för att komma vidare i att vi vill ha luftgevärsskytte i Sölvesborg men nu lägger vi det på is. Greger Albertsson meddelar Pia Olsson.

### § 11. Nästa möte

Nästa möte är onsdagen den 16/12 klockan 18.30. Fikaansvarig är Andreas Jezek

### § 12. Avslutning

Ordförande avslutar mötet.

---

Johan Yngveson  
Ordförande

---

Cecilia Haglund  
Sekreterare

Justerare

---

Robert Justad